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Náměstek hejtmana LK pro dopravu Martin Sepp se  dnes sešel  se  svým protějškem ze
Středočeského  kraje  Robinem  Povšíkem.  Na  programu  bylo  i  téma  koncepce  vedení
rychlostní komunikace tras státní silniční sítě R35.

 Dokumenty a Studie proveditelnosti R35 byly Středočeskému kraji předloženy před měsícem,
dnes se obě strany navzájem informovaly o stanoviscích ke všem variantám tras této rychlostní
komunikace. Podle slov Robina Povšíka je situace v silniční síti Středočeského kraje složitá,
zejména v souvislosti s plánovanou výstavbou pražského okruhu dálnice D3. 

„Chápeme, že z hlediska České republiky je výstavba rychlostní komunikace R35 zásadním nicméně
z pohledu Středočeského kraje není v této chvíli rozhodující, která varianta bude zvolena. Pokud by
Liberecký kraj zvážil,  že se rozhodne pro jižní variantu, jsme ochotni jednat,“  řekl středočeský
náměstek hejtmana.

 „Liberecký kraj, jak už prohlásil dříve, v této chvíli nepreferuje žádnou ze třech variant. Zatím byly
dokumenty projednány v Radě a zastupitelstvu Libereckého kraje a jednání budou pokračovat se
zastupiteli  dotčených  obcí  a  poté  i  s  veřejností.  Na  základě  výsledků  veřejné  diskuse  se  pak
Zastupitelstvo  LK  rozhodne,  ke  které  variantě  trasy  R35  se  přikloní,  aby  ji  mohlo  doporučit
Ministerstvu dopravy ke schválení,“ doplnil Martin Sepp.


